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Radny Rady Gminy Buczkowice

Wójt Gminy Buczkowice

INTERPELACJA

Mieszkańcy ul. Kaniowej w Buczkowicach zwrócili się do mnie z prośbą o podjęcie działań 
mających na celu zamontowanie na tej drodze progów zwalniających. Zgłaszają oni, że 
sytuacja jest tam bardzo niebezpieczna z uwagi na duży ruch, małą szerokość ulicy i częste 
przekraczanie przez kierujących pojazdami dopuszczalnej prędkości. 

Mając na względzie bezpieczeństwo osób korzystających z tej drogi proszę o rozważenie 
możliwości montażu progów.

Z poważaniem


